



Persatuan Pengguna Pulau Pinang Consumers Association of Penang

檳城消費人協會 பினாங்கு பயனர்களின் சங்கம்

Websites:
www.consumer.org.my

10 Jalan Masjid Negeri, 11600 Pulau Pinang, Malaysia
Tel: 604-8299511 Fax: 604-8298109
email: consumerofpenang@gmail.com

Kenyataan Media

28 April 2020

Kerajaan Perlu Berwaspada Mengenai Pengeluaran KWSP

Persatuan Pengguna Pulau Pinang (CAP) merakamkan sokongannya terhadap kenyataan ketua pegawai eksekutif Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (KWSP) Tunku Alizakri Alias baru-baru ini yang mengingatkan para pencarum bahawa simpanan mereka adalah “untuk masa depan” dan tidak harus dikeluarkan.

Beliau menjelaskan bahawa 71.4 peratus daripada mereka yang bekerja sendiri mempunyai simpanan kurang dari satu bulan sementara 82.7 peratus dari mereka yang bekerja di sektor swasta mempunyai simpanan kurang dari dua bulan untuk menampung diri.

Dari statistik Kementerian Kewangan, Kerajaan menunjukkan bahawa sehingga 17 April terdapat 1.5 juta permohonan yang diluluskan daripada 2.8 juta pemohon yang layak mengeluarkan RM500 dari Akaun 2 dari pakej rangsangan ekonomi.

Jumlah 2.8 juta pemohon adalah signifikan kerana ia merangkumi 23 peratus (hampir satu perempat) daripada 12 juta penyumbang di negara ini. Pemohon berjumlah 2.8 juta ini tidak termasuk tiga kategori besar: mereka yang tidak mengetahui tentang program ini, yang tidak tahu menggunakan komputer, dan mereka yang tidak mempunyai I-Akaun dengan KWSP.

Sebilangan besar pencarum KWSP berada dalam keadaan daif dan jika kerajaan mengizinkan mereka mengeluarkan simpanan KWSP pada masa kini maka mereka tidak akan mempunyai apa-apa baki dalam simpanan mereka ketika keperluan itu muncul di masa depan terutama ketika mereka memerlukan rawatan perubatan.

Kami bimbang dan menggesa kerajaan agar berwaspada dalam membenarkan pengeluaran oleh pencarum untuk melindungi kepentingan jangka panjang mereka. Tujuan Akaun 2 yang ditetapkan oleh KWSP sangat spesifik: untuk memenuhi keperluan untuk membayar pembelian rumah, pendidikan, perawatan perubatan dan untuk beberapa keperluan kritikal lainnya.

MOHIDEEN ABDUL KADER
Presiden
Persatuan Pengguna Pulau Pinang